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Sezon zbliża się powoli ku końcowi. Giallorossi są tymczasem praktycznie

w tym samym miejscu, co przed rokiem. Najwięcej, tak jak i wówczas,

poświęca się w plotkach nazwisku trenera na przyszły sezon. Między

innymi na ten temat wypowiadali się piłkarscy eksperci. 

 

Massimiliano Palombella dla Rete Sport

- Destro i Osvaldo? Zatrzymałbym ich obydwu. W przypadku, gdy jednemu stanie

się coś poważnego w przyszłym sezonie, będzie miał jakościowego zmiennika. Czas

kierownictwa się skończył: po trzech latach ludzie są zmęczeni i chcą

konkurencyjnej drużyny. Zakończył się czas przyszłościowych zakupów: młodych już

mamy.

 

Matteo Roscioni dla Rete Sport

- Na przyszły sezon mówi się dużo o wymianie Stekelenburga, a wszystkie kierunki

prowadzą do Rafaela. Ja jednak wolałbym bardziej przygotowanego gracza

stawiałbym na Julio Cesara.

 

Marco Cherubini dla Tele Radio Stereo

- To trudny moment dla wszystkich. Puchar Włoch nie zmieni wyborów, które trzeba

dokonać, tak jeśli chodzi o przyszłego trenera jak i wszystko pozostałe. Wrażeniem

jest, że szuka się trenera, który zamknie szatnię i będzie tam myślał, jak Mazzarri.

 

Federico Nisii dla Tele Radio Stereo

- Nie potrzeba było meczu z Chievo, aby zrozumieć, że Destro i Osvaldo nie mogą

grać razem.

 

Mimmo Ferretti dla Tele Radio Stereo 

- Zanim będzie mówić się o graczach, trzeba mieć jasność co do trenera. Mazzarri

byłby optymalnym rozwiązaniem, choć ja preferuję Capello, Ancelottiego czy

Mourinho, którzy są jednak niemożliwi do pozyskania. Pójdzie tam, gdzie dadzą

więcej pieniędzy. Jeśli chodzi o Allegriego, wszystko wiąże się z odnowieniem
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kontraktu z Milanem.

 

Riccardo Gentile dla Rete Sport

- Florenzi może grać lepiej na prawej stronie, kryjąc stronę Lameli. Andreazzoli

zrobił dużo, zdobył wiele punktów, jednak często mecze są wygrywane szczęśliwie,

jak z Fiorentiną, Torino. Ten, kto analizuje mecz, nie może patrzeć tylko na wynik.

Po wygranej we Florencji w Pucharze Włoch trener powiedział ze szczerością, że

zagraliśmy źle. Trzeba dać regularność jednemu ustawieniu.

 

Massimiliano Magni dla Rete Sport

- Afirmacja Sabatiniego, większa niż Baldiniego, wyznacza lepiej pozycje ludzi w

kierownictwie Romy. Trener był zawsze wybierany przez Baldiniego, może teraz

wybierze go Sabatini.

 

Michele Giammarioli dla Radio Manà Manà Sport:

- Fakt, że Sabatini został potwierdzony jako dyrektor sportowy, nie znaczy, że

zostanie dyrektorem generalnym. Baldini odejdzie, jeśli sam tak zdecyduje. Trzeba

odzyskać utracony czas, a to zrobi się tylko dzięki inwestycjom, zaczynając od

trenera.
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